

# Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



## Protokoll STYM6 23/24

### Signed text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll STYM6.pdf

Storlek: 722122 byte

Hashvärde SHA256:

a674a4287a4fd9b69222e2930453d246a33961d3625ae4cc20de5f007a82994f

*The original file and all signatures are attached to this PDF.*

*To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.*

### Signed By 3:

YLVA ÖMAN

Signed with BankID 2023-10-08 18:57 Ref: c21633f3-8208-40da-ba00-c5a5ea0bc971

JACOB HOLST

Signed with BankID 2023-09-30 15:03 Ref: 0f3c77e0-7030-4e25-832f-c01ea1cd1799

Eric Forsell

Signed with BankID 2023-09-26 23:14 Ref: 3f69b182-c2aa-4962-851b-c15262222c54



## Protokoll

Mötets art: STYM06  
Datum: Tisdag 26 September 2023  
Tid: 17:17  
Plats: V01  
Närvarande:  
Ylva Öman, Ordförande  
Jesper Frisk, Vice Ordförande  
David Söderström, Kassör  
Eric Forsell, Koordinator  
Henry Siggelin, Styrelseledamot  
Jacob Holst, Styrelseledamot  
Joel Nilsson, SkO



## 1. Mötets öppnande

- 1.1. Mötet öppnades 17:17 av styrelseordförande Ylva Öman

## 2. Formalia

- 2.1. Val av mötesordförande  
Ylva Öman kandiderar.  
Styrelsen beslutade  
**att** välja Ylva Öman till mötesordförande.
- 2.2. Val av justerare, tillika rösträknare  
Eric Forsell nominerar Jacob Holst. Jacob Holst godtar.  
Styrelsen beslutade  
**att** välja Jacob Holst till justerare, tillika rösträknare
- 2.3. Adjungeringar  
Inga adjungeringar.
- 2.4. Fastställande av föredragningslista  
Ylva Öman yrkar på  
**att** Byta plats på punkt 3.2 och 3.1 i kallelsen, samt lägga till ”3.3. Partypolicy” och ”3.4. Budget” innan ”Propositioner”.  
Styrelsen beslutade  
**att** bifalla yrkandet  
Styrelsen beslutade  
**att** fastställa föredragningslistan med ovan yrkande.

## 3. Punkter

- 3.1. SkN: sopor och skåp  
SkO är på besök!  
SkO och styrelsen diskuterar budgetering av sMörjis-upprustning, sMörjis-städning.  
Städningen av sMörjis upplevs undermålig, den inhyrda städaren uppfattar att det är för stökigt för att städa.  
SkO tar kontakt med Akademiska Hus i ärendet.

Städpolicy diskuteras. Meningen med städpolicy är att skapa en gemensam standard för vad som är godkänd städning av sMörjis. Även städpolicy och partypolicyns synergier diskuteras.

**Städning:** Ska städgruppen även kolla till soprummet? Ja, men inte städa om någon annan sektion har jour den veckan.

**sMörjis-bord:** Styrelsen och SkO bollar för- och nackdelar med olika typer av bord.

**Skåp:** Styrelsen håller SkO *in the loop* ang. tilltänkt nämndanvändning av skåpen.

*Jacob Holst drar en hot take, behöver vi verkligen alla micros?*

*Pianots framtid hänger i luften.*

*”Visste ni att det finns en ICA i Högdalen som heter ICA Bomben för att de hade en gas-explosion där?” - Ylva Öman*

- 3.2. Förra mötets protokoll  
Förra mötets protokoll läses upp.  
*Jesper Frisk yrkar på*  
**att** *förra STYM inte ens hände*



*Ylva Öman yrkar på*

**att** *Jesper håller käften*

Hitract har löst sin dataintegritet, *skönt.*

### 3.3. Partypolicy

Ylva Öman har gjort lite ändringar i senast bankade policyn.

*Ska vi göra partypolicyn till en CANVAS?*

*Kan man anta att styrelsen är full?*

*Ylva Öman yrkar på*

**att** *Skjåne e best å aola Ståkhoalmare ska gå å gräva neohr saj*

Styrelsen beslutade

**att** införa den bearbetade policyn.

### 3.4. Budget

David Söderströmström går igenom de senaste budgetrevideringarna.

Genomgången svävar ut litegrann. Davve S styr tillbaka flertalet gånger.

*"Vi får se om SM är vakna!"* - David Söderström

Lite redaktionella ändringar görs så att siffrorna stämmer.

~~*David tar inspiration från en viss studentnation i Lund och flyttar på några hundra tusen.*~~

*Ylva simpar för Spendrup*

Styrelsen beslutade

**att** anta budgetförslaget med redaktionella ändringar.

### 3.5. Propositioner

#### 3.5.1. Budget

Styrelsen beslutade

**att** lägga fram propositionen till SM1.

#### 3.5.2. Partypolicy

*Jerka BTE:ar ihop en propp*

Styrelsen beslutade

**att** lägga fram propositionen till SM1.

#### 3.5.3. Entlediganden

Styrelsen beslutade

**att** lägga fram propositionen till SM1.

#### 3.5.4. Borttagna nämndens ordförande

*Jerka BTE:ar ihop en till propp*

Styrelsen beslutade

**att** lägga fram propositionen till SM1.

#### 3.5.5. Festgruppen och festguide

Styrelsen beslutade

**att** lägga fram propositionen till SM1.

### 3.6. Incidenthantering

David Söderström yrkar på

**att** bordlägga punkten

Styrelsen beslutade



att bordlägga punkten.

3.7. Motionssvar

Styrelsen diskuterar motionssvar.

*Jerka glömde fika :(*

Ylviz skriver ett motionssvar som lyfts för beslut nästa STYM.

3.8. Rekryteringspolicy & how to rekrytera

Styrelsen diskuterar tidsformuleringar i rekryteringspolicyn.

Den nya rekryteringspolicyn implementeras efter att nuvarande rekrytering är slutförd.

#### 4. Övriga frågor

4.1. THS Sångbokskommitté

Styrelsen beslutade

att ge THS Sångbokskommitté en sångbok i externt representationssyfte, samt delegerar val av Maskin-sånger till Sångledaren.

4.2. MLG-häng

Styrelsen beslutade

att varje styrelsemedlem kontaktar sina nämnder och se till att de svarar på inbjudan.

4.3. Kommunikationspolicy

Styrelsen diskuterar kommunikationspolicyn omfattning och implementering.

4.4. *"Ifall du har ögonbindel och får 15 sekunder på dig, hur många post-its kan du sätta på dig själv?"*

#### 5. Mötets avslutande

5.1. Mötet avslutades 20:02.

6. Koordinators mattips

*Att koka kött i en ananas blir tydligen inte så gott :(.*



**Bilagor:**

1. Budgetproposition verksamhetsår 23/24
2. Proposition om att lägga till partypolicyn i praxis
3. Proposition om entlediganden
4. Proposition om den borttagna nämndens ordförande
5. Proposition "Är festgruppen mest lämplig att skriva festguiden, eller är det egentligen styrelsen som faktiskt har koll på sånt?"



## Proposition till SM1 2023-10-10

### Budgetproposition verksamhetsår 23/24

#### *Bakgrund*

**Sektionen tycker om pengar.** Många på sektionen har åsikter om vad pengarna ska gå till. Därför behöver vi en budget som reglerar hur mycket pengar som tilldelas varje del av sektionen och vad dessa pengar är ämnade till.

#### *Proposition*

Styrelsen yrkar därför på:

**att** anta budget enligt bilaga.

Styrelsen genom

David Söderström  
Kassör



## Proposition till SM1 2023-10-10

### Proposition om att lägga till partypolicyn i praxis

#### *Bakgrund*

Sektionsstyrelsen har skapat ett väldigt tydligt dokument kring hur man anordnar sammankomster i Smörjis som vi valt att kalla partypolicy. För att ge den legitimitet bör den vara med i listan över policyer i praxis.

#### *Proposition*

Styrelsen yrkar därför på:

- att i praxis addera punkt
  - 2.1.11. Partypolicy

Styrelsen genom

Ylva Öman  
Ordförande





## Proposition till SM1 2023-10-10

### Proposition om entlediganden

#### Bakgrund

**Inför det här SM:et har det bland annat kommit in önskemål om entlediganden.** Trots att entledigande varit aktuella då och då så regleras det i varken praxis eller stadgar vad som gäller för dessa. Det enda som funnits sen tidigare är vad som gäller vid någons frånfalle (bortgång). Således finner styrelsen det rimligt att samma tillvägagångssätt bör gälla även vid entlediganden.

#### Proposition

Styrelsen yrkar därför på:

att i stadgarna ändra §4.4.2:

- **4.4.2.** Sektionsstyrelsen åläggs att då frånfalle sker ersätta de förtroendevalda som valts av SM genom fyllnadsval med undantag för revisorer och de som sitter i styrelsen.

Till

- **4.4.2.** Sektionsstyrelsen åläggs att då frånfalle eller entledigande sker ersätta de förtroendevalda som valts av SM genom fyllnadsval med undantag för revisorer och de som sitter i styrelsen. Vid frånfalle eller entledigande av styrelsemedlemmar och/eller revisorer åläggs SM fyllnadsval.

Styrelsen genom

Jesper Frisk  
Vice ordförande



## Proposition till SM1 2023-10-10

### Proposition om den borttagna nämndens ordförande

#### *Bakgrund*

Förra årets styrelse tog beslutet att ta bort den icke-existerande nämnden, Studiemiljönämnden (SMN). Dock togs aldrig ordförandeposten bort ur praxis, men en studiesocialt ansvarig (StudSA) infördes ändå. Studiemiljönämndens funktion är idag ersatt av StudSA. Med detta i åtanke så behövs därför inte SMNO och dess plats i praxis längre.

#### *Proposition*

Styrelsen yrkar därför på:

att i praxis ta bort

- 4.1.15. Studiemiljönämndens ordförande, SMNO

Styrelsen genom

Jacob Bårdén  
Ledamot



## Proposition till SM1 2023-10-10

Proposition "Är festgruppen mest lämplig att skriva festguiden, eller är det egentligen styrelsen som faktiskt har koll på sånt?"

### Bakgrund

I praxis står det skrivet att festgruppen ska sammanställa och uppdatera festguiden men då styrelsen ska arbeta strategiskt och skriva policydokument bör arbetet att sammanställa en festguide inte falla under festgruppen. Vidare har styrelsen redan skrivit en partypolicy.

### Proposition

Styrelsen yrkar därför på:

**att** i praxis stryka den sista punkten i 5.2.2

- ansvara över att sammanställa och uppdatera en festguide för hela sektionen

Styrelsen genom

Jacob Holst  
Ledamot